

RANCANGAN PENGAJARAN HARIAN

Mata Pelajaran	: Matematik
Kelas	: 1 Rajin
Tarikh	: 23 Mei 2021
Masa	: 10:30pagi-11:00pagi
Bilangan Murid	:5
Tajuk	: Nombor Bulat Hingga 100
Standard Kandungan	:1.3 Menulis nombor
Standard Pembelajaran	:1.3.1 Menulis nombor dalam angka dan perkataan
Objektif Pembelajaran	: Murid dapat: i)menulis nombor dalam angka dan perkataan sekurang-kurangnya 1 hingga 10 dengan betul
Elemen Merentas Kurikulum (EMK):	Nilai murni, bahasa
Bahan Bantu Mengajar	: Komputer riba, papan putih, marker,powerpoint, lembaran kerja

Langkah / Masa	Isi Pembelajaran	Aktiviti Guru	Aktiviti Murid	Catatan
Set Induksi (6 minit)	Tayangan video	1. Guru akan menayangkan video mengenal 1 hingga 10 sambil menulis nombor dan perkataan pada papan putih	1. Murid menonton tayangan video yang ditunjukkan oleh guru.	Strategi: Berpusatkan BBM Kemahiran berfikir: - Menghubungkait BBM: -video -slaid powerpoint -laptop -papan putih -marker
Penyampaian Langkah 1 (15 minit)	Nombor 1 hingga 10	1. Guru menayangkan slide powerpoint kepada murid nombor 1 hingga 10 dalam angka dan perkataan. 2. Guru menunjukkan kuantiti setiap bilangan nombor 1 hingga 10 3. Guru mengajar murid berisyarat nombor 1 hingga 10 dengan huruf.	1. Murid melihat slaid powerpoint yang ditunjukkan oleh guru. 2. Murid memberi perhatian dalam pengajaran guru.	BBM: -slaid powerpoint -laptop -papan putih -marker -bahan mahjud Nilai: -menumpu perhatian
Langkah 2 (6 minit)	Menulis nombor 1 hingga 10	1. Guru menyuruh murid menulis nombor 1 hingga 10 dalam angka dan perkataan pada papan putih 2. Guru mengedarkan gambar rajah kuantiti dan dipadankan mengikut bilangan nombor. 3. Guru membimbing pelajar dalam aktiviti tersebut.	1. Murid secara bergilir-gilir menulis nombor 1 hingga 10 dalam angka dan perkataan pada papan putih. 2. Murid memadankan setiap kuantiti mengikut bilangan nombor.	Strategi: -berpusatkan pelajar BBM: -Papan putih -marker -gambar rajah

Penilaian (6 menit)	Lembaran kerja	1.Guru mengedarkan lembaran kerja kepada murid. 2.Guru menyuruh murid melukis gambar berdasarkan kuantiti bilangan berdasarkan nombor yang ditunjukkan dan menulis nombor dalam bentuk angka dan perkataan.	1.Murid membuat lembaran kerja yang diedarkan oleh guru. 2. Murid dibimbing oleh guru semasa dalam menjalankan tugas lembaran kerja.	BBM: -lembaran kerja Nilai: -menumpu perhatian -bertanggungjawab Teknik: -latih tubi
Penutup (3 menit)	Imbas kembali	1. Guru meminta setiap murid berisyarat setiap nombor 1 hingga 10 yang telah diajar secara bergilir-gilir.	1. Murid mengimbas kembali pengajaran yang telah diajar oleh guru dengan berisyarat nombor 1 hingga 10.	Kemahiran berfikir: -imbas kembali

REFLEKSI:

Link video simulasi pengajaran:

<https://youtu.be/px1yl2IgDuY>